
 
Ajankohtaiset asiat 
  
Ympäristölautakunta 21.11.2023 § 104  
    
 
 Keskustellaan ajankohtaisista asioista. 
 
 Asfaltointikohteet: 
 Kaupungin katuverkon asfalttimäärärahat ovat olleet jo vuosia liian 

alhaisella tasolla. Vuoden 2023 investointiohjelman määräraha 
asfaltointeihin on 240 000 €. Kunnossapitopintauksiin rahoitusta ei ole ollut 
lainkaan. Päällysteaste katuverkolla on kuitenkin lähes sataprosenttia. 
Uusia alueita päällystetään sitä mukaan, kun alueelle rakennetaan taloja. 
Uusia alueita on päällystetty tänä kesänä Nauskan alueelle ja Paattion 
vanha asuntoalue on saatettu kokonaan valmiiksi. Katuja on päällystetty 
myös vesihuollon saneerauksien yhteydessä ja tänä kesänä niitä oli muun 
muassa Uitontie, Putaantie Haukkarin ja Paavonkarin alueet. Erillisiä 
asfalttipintojen uusimisia tehtiin Hahtisaarenkadulla, uusiokadulla ja 
Sauvonväylän sillan kohdalla. Tulkkilankatua asfaltoitiin Sahansaaren 
hankkeen yhteydessä. 

 
 Ympäristölautakunta on esittänyt valtuustolle, että asfalttimääräraha 

nostetaan 500 000 euroon seuraaville suunnittelukauden vuosille. 
 
 - tilapalvelupäällikkö Tero Muotka esittäytyi 
 - nuorisovaltuuston edustaja Ronja Vuorela esittäytyi 
 - keskusteltiin miten palveluliikenne järjestetään vuonna 2024 
  
Päätösehdotus Merkitään tiedoksi. 

 
Päätös Merkittiin tiedoksi. 


